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Oxid uhličitý je plyn života, bez kterého nemůžeme žít.
Jeho snížení pod limit způsobí, že neporostou stromy,
ani rostliny
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Staré heslo „Porušíme větru, dešti!“ z éry reálného socialismu
získává s časem na aktuálnosti, díky rozvoji technologií
a výzkumům, které v záplavě informací někdy unikají širší veřejnosti.
O různých možnostech geoinženýrství se občas diskutuje především
v souvislosti se snahou zastavit, nebo zvrátit oteplování globálního
klimatu. A ačkoli není tak úplně jisté, zda lidská civilizace opravdu
běžný provozem nezadržitelně otepluje globální klima, tak některé
projekty ovlivňující například tvorbu mraků, včetně těch srážkových,
by mohly mít naopak účinky poměrně rozsáhlé. S naším hostem
Radovanem Dluhý-Smithem jsme se v předchozí části rozhovoru
bavili o historii a souvislostech osevu, a také ionizace mraků,
a v tomto tématu budeme dnes pokračovat.

https://www.radiouniversum.cz/dluhy-smith-radovan-4d-oxid-uhlicity-je-plyn-zivota-bez-ktereho-nemuzeme-zit-jeho-snizeni-pod-limit-zpusobi-ze-neporostou-stromy-ani-rostliny/
https://www.radiouniversum.cz/host/radovan-dluhy-smith/
https://feeds.soundcloud.com/stream/1528249615-radiouniversum-radovan-dluhy-smith-4-dil-oxid-uhlicity-je-plyn-zivota-bez-ktereho-nemuzeme-zit.mp3
https://www.radiouniversum.cz/filtrace/?_stitky=priroda


2/13

Martina: Teď často slýcháme o tání ledové plochy v Grónsku, ale
většinou jsme neslyšeli o tom, že by toto tání mohlo souviset
s pokrytím oblohy mraky. Ale právě hustotu mraků a jejich množství
ovlivňujeme.

Radovan Dluhý-Smith: Ovlivňujeme, dokážeme manipulovat
s hustotou. O tom už fakt tehdy mluvil Lyndon Johnson, který říkal,
že máme technologie, nebo brzo budeme mít technologie, které
ovlivní vrstvu a množství mraků.

Martina: To znamená, že sluneční záření by se nedostalo zpět přes
mraky, mohlo by se odrazit, takže se vrací zpátky, a tím pádem
ledové plochy tají, a my schvalujeme Green Deal.

Radovan Dluhý-Smith: Tak.

Martina: A možná netušíme, že jsme si mraky posunuli výš,
a zahustili.

Radovan Dluhý-Smith: Tak cirrové mraky ano. Když si posluchači
vygooglují NASA, energetický rozpočet Země, tak uvidí, že 2/3
slunečního svitu je buď vyzařováno, nebo odráženo mraky. Dneska
je spousta studií o tom, že jsme podcenili roli mraků v kontextu
globálního oteplování a že mraky hrají obrovskou roli. Bavili jsme se
o lesích, o lesních porostech, a jak se velmi málo mluví o tom, co
všechno mohou mraky způsobit. A v posledních dvaceti letech,
a možná už je to déle, to prosáklo do mainstreamu 11. září, kdy se
stala taková velmi zajímavá věc: Lidé asi pamatují, že byly zakázány
veškeré lety nad Spojenými státy – jenom letadla, myslím, George
Bushe, a nějaká doprovodná, jinak tři dny nic nelétalo. A odborníci
z NASA zjistili, že to radikálně změnilo teploty ve Spojených státech.
A to právě díky mrakům. Zjistili, že se během dne oteplilo, a v noci
ochladilo, protože nebyly mraky. Takže vlastně zjistili, je na to krásná
studie, mám to ve svých prezentacích, že mraky můžou radikální
způsobem způsobit globální oteplování, protože cirrus mraky, které
vznikají z letadel, v noci zadržují teplo, a fungují jako skleníkové



3/13

plyny. A tento rozdíl mezi denními a nočními teplotami je
v neprospěch nočních, tedy oteplování. A to zjistili na základě
11. září, a bylo to potvrzeno profesory ze Sorbony, když vybuchla
sopka na Islandu.

Martina: Eyjafjallajökull.

Radovan Dluhý-Smith: Tak, 2009. Takže chlapci získali povolení,
v Evropě se, myslím, týden nelétalo, a tito vědci vzali jedno letadlo,
létali na severozápadě Anglie a zjistili, že během tří dnů se takzvaná
kondenzační stopa, což je chemická stopa, rozšířila až na 50 000
km  – jedna z jednoho letadla, a zůstala na obloze, teď přesně
nevím, kolik dnů, myslím, že tam mají 18 dnů, což je neuvěřitelné.
Jedno letadlo. A když si vezmete, že máme 100 000 letadel denně,
co to může udělat s klimatem. A zase výsledkem téhle studie bylo
potvrzení toho, co zjistila NASA, že mraky hrají obrovskou roli a že
cirrus mraky, které máme, což jsou vysoké mraky, taková ta šeď na
obloze ve výšce 7, 8, 9 kilometrů, kde létají letadla, jsou asi velký
průser. A že tyto cirrus mraky mohou zásadním způsobem přispět ke
globálnímu oteplování.

Oxidy síry kvůli zplodinám z letadel vytváří cirrus mraky, které
pravděpodobně způsobují globální oteplování

Martina: Bude to chtít elektroletadla. Ale dobře, tak něco asi dělá
letecká doprava, možná mnohé. Mnohé možná dělá geoinženýrství
a rozprašování kde čeho, a ovlivňování počasí už půl století,
a možná i s dobrým úmyslem, aspoň v určitých okamžicích. Ale než
se Evropa ekonomicky, průmyslově a sociálně zcela zlikviduje Green
Dealem, tak by možná bylo dobré vědět aspoň to, že to všichni
děláme pro dobrou věc a že to třeba pomůže.

Radovan Dluhý-Smith: Buď jsou ti vědci hloupí, nebo je tady
nějaká agenda, a vědci to politikům nechtějí sdělit. Pro posluchače
bych chtěl jenom krátce předeslat, co to znamená „geoinženýrství“.
Je to terminus technicus pro to, že se jedná o záměrné ovlivňování
celé planety, s cílem zredukovat, snížit globální oteplování. A mluví
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se především o metodě řízení solární radiace, anglicky SRM – Solar
Radiation Management, a o tom, že se budou vypouštět do nižší
stratosféry, což je nějakých 13, 14 kilometrů, různé chemické
částice, jako kyselina sírová, a oxidy síry, hliníku. Mluví se
o diamantu, protože diamantový prach a hliník mají vyšší albedo
efekt, odrazivost slunečního svitu. Takže o tom se mluví velmi
konkrétně. Zjistil jsem, že mainstream to teď podává jako úplnou
novinku, ale o tom se už mluví, Martino, od šedesátých let,
a najednou, kdy to je něco nového.

Nicméně, když víme, že oxidy síry díky zplodinám z letadel vytváří
cirrus mraky, které pravděpodobně způsobují globální oteplování,
nebo k tomu nějakým zásadním způsobem přispívají, tak mně,
prosím vás, řekněte: Když budeme vypouštět podobné částice,
abychom zredukovali globální oteplování, tak mi to nedává vůbec
smysl, protože vytloukáme klín klínem. Chápete? Takže já nevím,
jestli spolu komunikují, nebo nekomunikují, ale pokud se toto
geoinženýrství začne realizovat, což myslím, že už se realizuje, tak
vůbec, podle mého názoru, nebude výsledkem to, co se nám
prezentuje, tedy zredukování globálního oteplování. To tam nevidím
vůbec. Ale my vůbec nevíme, co se v atmosféře bude dít.

Martina: Sallie Chisholm, čtu správně toto jméno?

Radovan Dluhý-Smith: Ano.

Martina: Vědec z Massachusettského technologického institutu,
MIT, varoval, a to mě velmi zaujalo, že geoinženýrství může
zapříčinit souvislosti, které si ani nedokážeme představit. A přímo
řekl: „Navrhovatelé a obhájci geoinženýrství jednoduše ignorují
skutečnost, že biosféra je aktivním hráčem. Je to žijící organismus,
který se vyvíjí každou vteřinu. Má schopnost se sám adaptovat
a řídit. Je to systém, jehož náhlá změna může vyústit
v nepředvídatelné jevy. Nicméně, zastánci geoinženýrského
výzkumu tohle naprosto ignorují.“ Tady se zase nabízí otázka: Proč?
Protože to, že to ignoruje politik, se dá pochopit – potřebuje být
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zvolen, potřebuje nějaký rychlý výsledek. I to, že to ignoruje sponzor,
šéf nějakého korporátu, se dá pochopit. Ale že to ignorují vědci, a já
nemyslím, že to tak musí být a že to neberou jako jednu
z proměnných, která by měla vstupovat do rovnice, to mi hlava
nedává.

Radovan Dluhý-Smith: Já se zase vrátím zpátky do začátku naší
konverzace, našeho rozhovoru, kdy jsme se bavili o záměrném
vytváření krizí, chaosu. Myslím, že zahlcenost, rozdělování
společnosti, to, že budeme mít takové množství problémů, které se
díky tomu na nás začnou valit – od zdravotních problémů… Sám
David Keith, což je jeden z geoinženýrů, profesor z Harvardu, na
jedné konferenci uvedl, dá se to zase najít na YouTube, říkal, že
když budeme vypouštět milión, dva, tři milióny tun těchto částic, tak
způsobíme smrt desetitisícům lidí na světě. To řekl sám David Keith.
Tak, rozumíte? On to přizná – a jako že se nic neděje. A říká, že tím,
že zamezíme globálnímu oteplování, tak spoustu životů zachráníme.

A zase jdeme zpátky k tomu, jak tyto elity vnímají člověka – jako
póvl, jako něco, co je zbytečné, co je chorobou pro planetu, takže
jestli deset tisíc tam, sto tisíc sem…

Martina: Obětujeme pravé křídlo. Obětujeme levé křídlo.

Radovan Dluhý-Smith: A já si také ale myslím, že v takovém
krátkém horizontu je to i možnost pro magnáty těžebního průmyslu
dál těžit. Vždyť podívejte, co se děje s počasím nad Evropou, nebo
ve Spojených státech. To nevypadá na globální oteplování. Že ne?

Martina: Vypadá to chaoticky.

Radovan Dluhý-Smith: Vypadá to chaoticky. A spíš by lidé řekli:
„Vždyť je tady větší zima než teplo. A myslím, že v krátkodobém
horizontu toto geoinženýrství a ovlivňování počasí může vypadat,
jako že se to neděje. A může se těžit dál.
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Martina: To, že se v rámci globálního oteplování bude ochlazovat,
souvisí s roztáváním ledovců, ředění Golfského proudu, a tím
pádem? Těžko říct.

Radovan Dluhý-Smith: Těžko říct.

Geoinženýrské ovládání počasí slouží hlavnímu cíli: K plnému ovládnutí
života na zemi.

Martina: Ale řekněte mi, bavili jsme se o tom, že geoinženýrství,
a říkal to i Lyndon Johnson, může být velmi dobrý prostředek
vojenského nátlaku. A víme o spoustě akcí, které na jedné straně, co
se týká geoinženýrství, financuje CIA, a určitě pozadu nechtějí zůstat
ani Čína, ani Rusko, a tak dále. Čeho se tím pádem můžeme
dočkat? Protože toto by mohlo být skutečně velmi účinným
nátlakovým prostředkem, a mohlo by možná vzniknout
nekontrolované počasí, nekontrolované klimatické jevy. Je to
pochopitelné?

Radovan Dluhý-Smith: Je to tak. Možná odpovím slovy, nebo
příběhy dvou slavných geoinženýrů. Už jsem tady zmínil Alana
Robocka, který, myslím že v Guardienu, popisuje, jak mu volá někdo
ze CIA, a ptá se ho: „Hele, kdybychom někde měnili počasí, nebo
nedej bože klima, poznala by to daná země?“ Nebo spíš se ptali,
jestli bychom to my poznali, kdyby nám ho tady někdo měnil. A on
z toho usoudil, že se spíš ptají, kdybychom ovlivňovali počasí někde
jinde, jestli by to tam poznali. Takže Alan Robock v Guardienu mluví
o tom, že tajné služby mají zájem někde měnit počasí, klima, a jestli
by to tedy někdo poznal. A pak ještě na jedné konferenci o tom
mluvil v rozhovoru Ken Caldeira, což je další geoinženýr, taky
profesor, kde se ho ptají na otázku, že kdybychom někde nechali
vypršet bakterie, a způsobili nějakou nemoc, jestli by se dalo poznat,
že jsme to byli my, nebo odkud větry vanou? To jsou slova Kena
Caldeiry a Alana Robocka. Tak si to dejte do nějakého kontextu,
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k čemu všemu se tady vlastně ovlivňování počasí a klimatu dá
používat. A to, prosím vás, jsou mimořádní vědci, kteří se tímto
zabývají už desítky let.

A možná ještě řeknu, a to už je rok 97, že bývalý ministr obrany
William Cohen, tak je citován, říká, že existují země, které mohou
pomocí technologií na ovlivňování počasí, a mluvil
o elektromagnetických vlnách, jak jsem už naznačoval, měnit klima,
způsobit zemětřesení a sopečnou činnost. To řekl ministr obrany
Spojených států Willam Cohen v roce 97. A mám na tento článek
odkaz. Takže, abych odpověděl citáty těchto tří borců, těchto
významných osobností, si dokážete představit, co všechno se
pomocí ovlivňování počasí, klimatického inženýrství dá způsobit.

Martina: Tak po tom, co jste teď říkal, jak to jde udělat úplně lokálně,
jsem se začala bát. Protože my máme malou chatičku v lese na
Benešovsku, a tam vloni v červenci bylo tři minuty tornádo a stoleté
– osmdesátileté borovice, smrky, lípy se rozlétly jak mikádo. Pobořilo
to i sloupy elektrického vedení. Víme, co se stalo na Moravě –
tornádo. A o tom na tom Benešovsku se pořádně ani nemluvilo,
protože to bylo velmi lokální. Myslíte, že je to náhoda, že nám počasí
blázní?

Radovan Dluhý-Smith: Určitě to náhoda není. Podle mého názoru,
na základě toho, co jsme tady vykládali, co jsme si tady povídali.

Martina: Nechci tím naznačit, že někdo poslal tornádo na mě. Ale…

Radovan Dluhý-Smith: Zmiňovala jste tady citát Sallie Chisholm
z MIT o tom, jaké nepředvídatelné události to můžeme vyvolat.
Takže samozřejmě. A už jsem mluvil i o prohlášení amerického
fyzika Langmuira, jakou reakci můžeme vyvolat ovlivňováním
počasí. Takže to samozřejmě může být něco v rámci všech vlivů,
které tady máme, pokud tady nějaká komerční firma, nebo armáda,
směruje atmosférické řeky pomocí ionosférických technologií, pak se
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ionizují, pak se osévají. Takže tento chaos může být. Na druhé
straně, jak jste zmínila materiál z devadesátých let, což je
mimochodem materiál americké univerzity pro americké letectvo…

Martina: Počasí jako multiplikátor síly?

Radovan Dluhý-Smith: Tak. A ovládnutí počasí v roce 2025. Tak
tam mluví o tom, že do roku 2025 má vzniknout virtuální počasí.
Otázka tedy je, jestli je to virtuální počasí, tak jestli to bylo virtuální
tornádo. Na to vám samozřejmě nedám odpověď. Může to být vliv
nepředvídatelných jevů, a samozřejmě to může být vliv toho, že se
zrovna z nějakého důvodu servaly mraky, a může to být vliv
komerční, vliv armády. Takže samozřejmě těchto možností je
spoustu. Ještě bych tady zmínil jednu věc: Když jste se ptala, proč
by se to vlastně dělo, a teď nechci mluvit jenom o americké armádě,
myslím, že armáda Ruska, Číny, a jiných zemí, Izraele, je na tom
velmi podobně, a posluchači si mohou přečíst materiál Vision 2020,
volně přístupný materiál americké armády na webu, kde si můžete
přečíst, že cílem je Full Spectrum Dominance – plnohodnotné
ovládnutí života na Zemi – vody, vzduchu, atmosféry. A k tomu,
podle mého názoru jim, nebo armádě, armádám může posloužit
geoinženýrství a ovládání počasí, jestliže chtějí vytvořit prostředí,
které budou schopny stoprocentním způsobem řídit, třeba v rámci
nějakých geopolitických cílů. Takže i to může být důvod, proč se to
děje. Nevím, Martino, viděla jste film Doktor Divnoláska?

Už několik let probíhá válka, o které se nemluví. Válka proti člověku
a proti přírodě.

Martina: Ne.

Radovan Dluhý-Smith: Doctor Strangelove, aneb jak jsem se naučil
milovat atomovou bombu? Hraje tam Peter Sellers. Na to se
podívejte, to je skvělý film právě o tomto myšlení, o zaslepenosti
technologiemi. A ta arogance, ego, kdy si myslíme, že si hrajeme na
bohy. Je to neuvěřitelný film, a odhaluje myšlení za tím, které tady
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také je – hraní si na bohy, jakože můžeme ovládnout svět, že nám
nic nestojí v cestě. A vlastně o tom mluvil i Lyndon Johnson, kdy
přece říkal, že ti, kdo ovládají počasí, mohou řídit svět.

Martina: A jelikož, jak jste zmínil, žádná z velmocí, ani z mocností,
nebude chtít v tomto zůstat pozadu, tak si my, prostý lid, budeme
říkat, že se počasí zbláznilo, a ani si neuvědomíme, že možná
zrovna vypukla globální válka?

Radovan Dluhý-Smith: Ano.

Martina: Nedramatizuji to už moc?

Radovan Dluhý-Smith: Myslím, že ne. Na svém webu mám článek
„Jsme ve válce, o které se nemluví“, který jsem napsal. A tam přesně
mluvím o tomto. Takže si myslím, že už několik let tady, jako kdyby
probíhá válka. Je to válka proti člověku, válka proti přírodě.
A vezměte si, já jsem kolikrát úplně šokován tím, co si přečtu
v mainstreamu. Vezměte si, že vyšla studie, pár let zpátky, psalo se
o tom v Guardienu, že ročně umírá na znečištěné ovzduší 10 miliónů
lidí, v Evropě to je jeden milión. A my si to přečteme, a nic. Vždyť to
je přece fundamentální studie, a měli bychom se tím všichni zabývat.
Kolik lidí zemřelo za rok v Evropě na covid? Určitě to nebyl milión.

Oxid uhličitý je plyn života, bez kterého nemůžeme žít. Když snížíme
množství CO  v ovzduší pod potřebný limit, neporostou stromy, ani
rostliny.

Martina: My se tím zabýváme – Green Deal.

Radovan Dluhý-Smith: Jasně. Další studie udává, že za posledních
50 let se zredukoval počet spermií u mužů o 50 procent. Vždyť tady
vlastně vymírá lidstvo – a nikdo to neřeší, třeba v Otázkách
Moravce. Jak to, že nemáme vědce, odborníky, a že se o těchto
věcech nemluví dnes a denně? Proč se o tom nepíše a neřeší se, co
tedy budeme dělat? Upadá počet spermií, a IQ u lidí. Neuvěřitelně.
Teď vyšla studie v americkém lékařském časopise, že každý rok
máme na světě asi 10 milionů nových případů demencí. Máme
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autismus, který velice neuvěřitelně stoupl. Teď se mluví o tom, že
brzy každý druhý chlapec v USA, který se narodí, bude autistou. To
jsou přece velmi alarmující statistiky, mnohem víc než cokoliv.

Když teď jsem k vám jel vlakem, tak jsem si otevřel Mladou Frontu
Dnes, a nic takového se tam nepsalo. Přitom to jsou věci, které
ohrožují existenci lidstva, existenci planety. Ztratili jsme nějakých 60,
70 procent hmyzu. Jak to, že se o tom nemluví? Proč? Kde jsou
příčiny tohoto všeho? Takže myslím, že co jste říkala, není vůbec
přehnané. Žijme v době, kdy se dějí neuvěřitelné věci, a vůbec se
o tom nemluví, což je podle mne ještě závažnější než statistiky
samotné. Protože pokud my vůbec nebudeme vnímat, že tady jsou
tyto věci, tyto problémy, a místo toho se bavíme o oxidu uhličitém,
což je vlastně plyn života, bez kterého bychom nemohli žít. Kdo zná
fotosyntézu, tak si uvědomí, že bez oxidu uhličitého… Pak si to zas
dáváte do souvislosti, že…

Martina: A odparem vody vzniká největší množství.

Radovan Dluhý-Smith: Jasně. Když si vezmete, že jedna z metod
geoinženýrství je odsávání oxidu uhličitého, tak si to dáváte do
souvislostí s tím, že bez oxidu uhličitého nemůžeme žít. Nebudou
růst rostliny. Existuje limit, pod který když půjdeme, tak nebudou růst
stromy, rostliny, které potřebují oxid uhličitý. Takže když si tohle
všechno dávám do souvislostí, tak vidím, nebo vnímám, že tady už
nějakou dobu máme opravdu válku proti člověku a přírodě, a vůbec
se o tom nemluví, a nic proti tomu nedělá.

Martina: Vidíte někoho, kdo by byl ochoten s tím něco dělat? Vidíte
takového člověka mezi politiky, lídry, vědci, filozofy? Aspoň jednoho?

Radovan Dluhý-Smith: Tak existuje jedna taková věc, co bych bral
jako pozitivní, co vnímám, že jak houby po dešti rostou nezávislí
novináři, kteří na to upozorňují, kteří se snaží nalézat pravdu
a sdělovat ji. A to třeba právě sleduji na Spojených státech, jak jsme
se na začátku bavili o svobodě, tak tam to vidím nejvíc. Čím víc jsou
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lidé klamáni mainstreamem – teď jsou výzkumy, jak malé procento
lidí věří mainstreamovým médiím – tak tím víc na druhé straně
vznikají nezávislí novináři. A tady vidím velikou naději, protože stále
víc lidí je poslouchá díky sociálním sítím, různým podcastům, a tak
dál. Takže tady vidím jakousi šanci, že lidé informace dostávají. Ale
nevidím to od vědců, ani politiků.

Globální elity chtějí vytvořit svět, ve kterém by přežily v syntetických
tělech řízených umělou inteligencí. Z ostatních lidí udělají biologické
roboty-otroky.

Martina: Dobrá, aspoň se na určitých frontách začíná o některých
proměnných mluvit. Ale myslíte si, že je ještě dost času? Nebo už
jsme vytrousili do ovzduší, na zeměkouli, takovou plejádu
chemických, biologických, a jiných látek, že podle toho, co říkal
Sallie Chisholm, ignorujeme skutečnost, že biosféra je aktivním
hráčem?

Radovan Dluhý-Smith: Myslím, že na jedné straně vědci, politici,
nebo hráči, kteří, jak jsme se bavili o globální elitě, těch 20 000
elitářů, a tak dál, si to uvědomují, že už asi času moc není. I proto
vnímám tak velký tlak na umělou inteligenci, tedy že musí vzniknout
nějaká bytost, která v tomhle prostoru přežije.

Martina: No, to zní nadějeplně.

Radovan Dluhý-Smith: Že toto právě bude člověk 2.0, který v sobě
bude mít nějakou syntetickou biologii, která je bude ovládat nějakým
počítačem, aby tady přežil v novém prostředí. A toto je podle mě
transhumanismus. O tom se zase nemluví. Když vidím, jak o tom
mluví různí profesoři, vzpomenul bych profesora Giordana, myslím
že z Washington University, nebo Georgetown University, který
pracoval pro NASA, a v roce 2018 v jedné přednášce, jak tam sedí
před studenty, říká: „Já vám tady ukazuju na tužku, na množství
nanočástic, které kdybych tady vypustil do prostoru mezi vás, tak
vás mohu pomocí počítače naprosto ovládat – vaše myšlenky, vaše
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emoce. To je rok 2018, profesor Jordan, který má za sebou desítky
knížek a publikací. Jeho přednáška je na YouTube. A toto vám řekne
tento profesor, a je jich víc, jsem dal jenom jeden příklad.

Co chci říct? Že tady opravdu vzniká, vytváří se nový člověk, který
bude schopen v tomhle marasmu přežít. To je jedna stránka. Druhá
je spíš taková, jestli to můžu v tomto pořadu říct, ta duchovní
stránka. Spoustu lidí si uvědomuje své duchovní propojení
s vesmírem, s Matkou Zemí, se Stvořitelem. A uvědomují si, že to je
ta svoboda a že oni sami vlastně mohou vytvářet realitu. Takže teď
je to tak, že vidím tyto dvě protiváhy, tedy jakési zvýšení duchovního
uvědomění, toho, co vlastně člověk je, že je jako kdyby opravdu
Stvořitel. A na druhé straně je to, co z nás chtějí udělat – otroky.
Umělá inteligence podle mne není o tom vytvářet nějaké roboty, ale
je to vytvoření umělé inteligence z nás, což myslím, že je veliké
nedorozumění – nepochopení toho, co se chystá. Takže já jsem
velký optimista, a myslím, že právě toto uvědomění si našeho
duchovna, našeho napojení na Stvořitele je to, co je reálné.

Věřím, že jsem tady jako forma na přechodnou dobu, že jsem nekonečná
bytost, nekonečné vědomí, které je, bylo a bude, a nikdo mně to nevezme.
A to je osvobozující.

Martina: A může u mnohých lidí možná urychlit proces rozhodnutí.

Radovan Dluhý-Smith: Přesně tak.

Martina: Vy jste mi tu otázku vzal, protože jsem se vás chtěla na
závěr zeptat: Když se snažíte, i z pudu sebezáchovy, mít všechna
vaše tvrzení, pokud možno podložena fakty, vyfutrovaná studiemi,
tak je za těchto okolností možné, abyste byl věřící?

Radovan Dluhý-Smith: Já asi musím. Ale já jsem věřící asi v jiném
slova smyslu. Nenavštěvuji žádné kostely, nebo nějaké určité
náboženství.

Martina: Věříte v Boha?
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Radovan Dluhý-Smith: Ano, věřím. Samozřejmě věřím. Věřím v to,
že jsem tady jako forma na přechodnou dobu, že jsem nekonečná
bytost, nekonečné vědomí, které tady je, bylo a bude, a nikdo mně to
nevezme. A to je velmi osvobozující. Protože mně i tyhle informace,
Martino, umožňují nežít ve strachu. Zní to paradoxně, ale když
vidím, když chápete souvislosti, že spoustu věcí je tady uměle
vytvořených, tak nemáte strach, protože víte, že to tak není, že to
jenom média na nás hrají, nebo vojensko-průmyslový komplex, nebo
Big Tech, Big Pharma. Takže tyto informace… V nějaké duchovní
knížce jsem četl, že informace jsou světlo. A já to tak vnímám.
I často prostě cítím napojení. Jsou těžká témata, ano, ale mnou to
prostupuje. Já to nemám tak, jako že by to bylo ze mně. Mě to velmi
nabíjí. A je to zvláštní napojení. Nedokážu si to vysvětlit jinak než
tím, že to je nějaké moje poselství. A když něco děláte rád, tak
energie přijde, a můžou to být věci, které nejsou vůbec jednoduché.

Martina: Radovane Dluhý-Smithi, já vám moc děkuji za rozhovor,
a za to, že jste v mnohých oblastech mnohým z nás otevřel oči. Díky.

Video amerického profesora James Giordana o možnosti ovlivňování
lidské mysli pomocí nanočástic najdete od 38:30 minuty zde:
https://www.youtube.com/watch?v=N02SK9yd60s&t=2329s

Všechny příspěvky s Radovan Dluhý-Smith
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